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Bánk Község Önkormányzata Képviselő-testületének 
 

2/2024.  
 

JEGYZŐKÖNYVE 
 

Készült: 2024. február 13-án 16.00 órai kezdettel megtartott képviselő-testületi ülésről 

 

Ülés helye: Bánk Község Önkormányzata, 2653 Bánk, Hősök tere 11., Polgármesteri iroda 

 

Az ülés vezetője:    Torma Andrea polgármester 

 

Jelen vannak:     Torma Andrea  polgármester  

                                  Hákli Tibor  alpolgármester 

 Csizmár Gábor alpolgármester 

 Ivanics András  képviselő 

 Henczné Hekli Bernadett aljegyző 

 Pénzes Klára pénzügyi csoportvezető (1-3. napirend tárgyalása során) 

  

 

Torma Andrea polgármester 

Köszöntöm a megjelent képviselőket, megállapítom, hogy az 5 fő képviselő-testületi tagból 4 fő jelen van, így az ülés 

határozatképes és azt megnyitom.  

A jegyzőkönyv hitelesítésére felkérem Ivanics András képviselőt. 

 

A képviselő-testület a jegyzőkönyv hitelesítő személyét 4 igen szavazattal egyhangúan elfogadta.  

 

A képviselő-testület - egyhangúan elfogadva - az alábbi napirendeket tárgyalja: 
 

Napirend  

 

Tájékoztatás az elmúlt ülés óta történt eseményekről, a határozatok végrehajtásáról 

Előterjesztő: Torma Andrea polgármester 

 

1. Bánk Község Önkormányzatának 2024. évi költségvetése 

Borsosberényi Közös Önkormányzati Hivatal 2024. évi költségvetése 

Előterjesztő: Torma Andrea polgármester 

 

2. Településkép védelméről szóló önkormányzati rendelet módosításának elhatározása 

Előterjesztő: Torma Andrea polgármester 

 

3. Patkó utca ivóvízellátása – kivitelező kiválasztása 

Előterjesztő: Torma Andrea polgármester 

 

4. Bánkitó fesztivál 

Előterjesztő: Torma Andrea polgármester 

 

5. 2024. évi közművelődési szolgáltatási terv 

Előterjesztő: Torma Andrea polgármester 

 

6. Polgárőr Egyesület Bánk 2023. évi működési célú támogatásának felhasználásával kapcsolatos kérelme 

Előterjesztő: dr. Szabó Letícia Ágnes jegyző 

 

7. Óvodai beiratkozás és a nyári szünet idejének meghatározása 

 Előterjesztő: Torma Andrea polgármester 

 

8. Bánki Nyár tervezett rendezvényeiről szóló tájékoztatás 

Előterjesztő: Torma Andrea polgármester 

 

9. Egyebek 
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Napirend előtt 
 

Torma Andrea polgármester 

A napirend előtti tájékoztatóhoz két kiegészítést szeretnék tenni. Az egyik, hogy a Településfásítási Programban sajnos 

nem sikerül részt vennünk, mert az igénylést nem sikerült benyújtani a rendszer túlterheltsége, majd a készlet kimerülése 

miatt. Most sajnos nem jártunk sikerrel, reméljük, hogy a jövőben lesz még lehetőség pályázni. A másik pedig, hogy a 

Hősök terén lévő kamera cseréje egyelőre nem történt meg, ez további döntést igényel a részünkről, de erről majd a 

költségvetés napirendjénél fogunk bővebben beszélni. Ennyivel szerettem volna kiegészíteni a napirend előtti 

tájékoztatást. Ehhez kapcsolódóan van-e kérdés? 

 

Hozzászólás, észrevétel, kérdés, vélemény nem volt, a képviselő-testület 4 igen szavazattal egyhangúan elfogadta a 

napirend előtti tájékoztatást. 

 

 

 

1. Napirend Bánk Község Önkormányzatának 2024. évi költségvetése 

Borsosberényi Közös Önkormányzati Hivatal 2024. évi költségvetése 
 

 
Torma Andrea polgármester 

A költségvetést szeretném kiegészíteni, illetve módosítani néhány tétellel, ami időközben felmerült vagy kimaradt, és itt 

térnék ki a kamerával kapcsolatos témára is. Kezdjük a kimaradt tétellel, amiről már korábban döntöttünk. A testület úgy 

döntött még a múlt évben, hogy 750.000 Ft összegben készítettünk három darab kiállítási paravánt. A kiállítási 

állványok a napokban elkészültek, de a kiadási előirányzat a költségvetésbe nem került betervezésre, mert erről 

megfeledkeztem, mivel erről még tavaly döntöttünk, ugyanakkor idén történik a kifizetés, ezért ennek a kiadásnak 

szerepelnie kell a 2024. évi költségvetésben. Ez a kiadási tétel maradt ki. Pontosításra szorul még az óvoda kerítésére 

betervezett összeg, amire 300.000 Ft + áfa összeget terveztünk be. Ma érkezett meg a pontos árajánlat és úgy tűnik kicsit 

alábecsültük az összeget. A honlapon található árakból indultunk ki, de úgy látszik azok nem voltak naprakészek. A mos 

érkezett árajánlat szerint 550.000 Ft + áfa összegbe kerülne a kerítés beépítéssel együtt. Ez egy 150 cm magas, fonott 

mintázatú beton kerítés, amiről már korábban is beszéltünk. A kerítés az óvodával szomszédos, a Vighék ingatlanjával 

határos kerítésszakaszra kerülne, hogy a kutya ne zavarja a gyerekeket. Ha jól emlékszem, akkor 22 méter hosszúságról 

van szó. Ez az árajánlat erre vonatkozik, de nyilván dönthetünk másként, vagy más típusú kerítésről is. (A Polgármester 

számítógépen, az interneten megmutatta a képviselő-testület részére az ajánlat szerinti fonott beton kerítést.) Az ár 

tartalmazza a kiszállás és a telepítés költségét, viszont nincs benne a sóder meg a cement költsége. A cég munkatársai 

beállítják a tartóoszlopokat, de az anyagot nekünk kell hozzá biztosítani. A kerítés nyers beton színű, de le lehet festetni. 

Ha ők festik le, akkor az plusz 150.000 Ft-ba kerül, de le lehet festeni utólag is. Erről kellene döntenünk, hogy milyen 

összeg kerüljön bele a költségvetésbe, jó lesz-e ez a kerítés, és ha igen, akkor ezt az összeget tervezzük be kiadásként. 

 

Ivanics András képviselő 

Ez egy tömör, nem átlátható kerítés? 

 

Torma Andrea polgármester 

Igen. 

 

Csizmár Gábor alpolgármester 

És a 150 cm magasság elég magas? 

 

Torma Andrea polgármester 

A következő magasság 2 méter, mert 50 centis panelekből készül, de szerintem az már túl magas lenne. 

 

Csizmár Gábor alpolgármester 

Csak a kutya miatt. 

 

Hákli Tibor alpolgármester 

A 150 cm magasságú kerítés olyan magas, mint most az utolsó drót. A jelenlegi drótkerítés 120 cm magas és van fölötte 

még két huzal drót. 

 

Ivanics András képviselő 

És mekkorák a táblák? 
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Torma Andrea polgármester 

Két méteresek.  

 

Ivanics András képviselő 

Alap kell ehhez? 

 

Torma Andrea polgármester 

Nem kell alap, ráültetik a földre. Ha ezt el tudjátok fogadni, akkor 550.000 Ft kiadást tervezünk be erre a célra a 

költségvetésbe, plusz hozzá kell kalkulálni a cementet meg a sódert. Tibi segíts légy szíves, kb. mennyibe kerülne az 

oszlopok lebetonozásához szükséges anyag? 

 

Hákli Tibor alpolgármester 

Kb. 50.000 Ft-ba. 

 

Torma Andrea polgármester 

Rendben, akkor 600.000 Ft sóderrel és cementtel együtt. Még azt kell eldönteni, hogy le akarjuk-e festetni vagy nem? A 

festést megcsinálhatják az önkormányzat dolgozói is. A kerítés felülete nem sima, hanem fonott hatású. Szerintem barna 

színre le lehetne festeni és akkor fahatású lesz.  

 

Pénzes Klára pénzügyi csoportvezető 

Én azt mondom, hogy fessék le azok, akik a telepítést fogják csinálni. 

 

Torma Andrea polgármester 

Vagy lefestjük mi, az valószínűleg olcsóbb. 

 

Pénzes Klára pénzügyi csoportvezető 

Azért az anyag se lesz olcsó. Abból a 150.000 Ft-ból, ami a cég ajánlatában szerepel, a fele költség biztos, hogy az 

anyag. 

 

Csizmár Gábor alpolgármester 

Le lehet később is festeni. Megcsinálják a kerítést és meglátjuk, hogy így hogyan mutat. Később is meg tudjuk rendelni 

a festést.  

 

Torma Andrea polgármester 

Ha a céget bízzuk meg később a festéssel, akkor biztos, hogy kell még egy kiszállási díjat fizetni nekik. Akkor már 

érdemesebb egy festőt megbízni a festéssel.  

 

Csizmár Gábor alpolgármester 

Szerintem nem rossz ez az ár.  

 

Torma Andrea polgármester 

25.000 Ft-ba kerül a kerítés métere, úgy, hogy le is telepítik, csak a festés nincs benne az árban, de azt meg tudjuk 

oldani. Szóval, ha ezt el tudjuk fogadni, akkor 600.000 Ft + áfa összegre kell módosítanunk az eredetileg betervezett 

300.000 Ft + áfa összeget, illetve, ha a festést is szeretnénk velük megcsináltatni, akkor pedig 750.000 Ft + áfa kiadást 

kell beterveznünk. Nekem tetszene fa színűre lefestve, mert úgy sokkal barátságosabb hatást kelt. Én köztes 

megoldásként azt javaslom, hogy 650.000 Ft +áfa összeget tervezzünk az óvoda kerítésre. Természetesen az 

óvodavezetőt is meg fogom kérdezni erről, hogy megfelel-e ez az elképzelés. 

A másik kiadási tétel, amiről döntenünk kell, a térfigyelő kamera költsége. Korábban ide a hivatal épületéhez egy új 

kamera felszereléséről és egy kamera cseréjéről beszéltünk. Az új kamera felszerelése már megtörtént, ami összesen 

341.700 Ft-ba került, tehát a betervezett kiadási előirányzatból maradt még 293.000 Ft. A posta felőli kamerát 

kicseréltük 4 megapixelesre, de sajnos a rendszámokat még az nem tudja olvasni, mert messze van az autóforgalom, 

ezért egyelőre visszatették a régi kamerát, mert nem voltunk sokkal előrébb a nagyobb felbontású kamerával sem. És 

felmerül a kérdés, hogy egyáltalán szükséges-e ide egy rendszámolvasós kamera, mert időközben megjött az árajánlat a 

főút két végére tervezett térfigyelő kamerára, ami majd tudja olvasni a rendszámot. A mostani árajánlat 1.300.000 -+áfa 

összegről szól, ebben kettő darab kamera van benne: az egyik a főút Rétság felőli, a másik pedig a Romhány felőli 

részén lenne felszerelve, de mindkettő csak az egyik sávot tudja figyelni és leolvasni rendszámot. Tehát a falu mindkét 

végén lenne egy-egy kamera és a faluba bevezető sávot figyelné, mert szerintem az a célszerűbb. Az ajánlat olyan 

térfigyelő kamerákra vonatkozik, amelyek tudják olvasni a rendszámokat, de ebben az esetben nekünk kell visszanézni a 

felvételt, és kikeresni, leolvasni a szükséges adatot. Csak hogy ne legyen olyan egyszerű a kérdés, ebből a kamerából is 

kétféle van, és a mi döntésünk, hogy melyiket választjuk. Az olcsóbb kamera, tehát ami most szerepel az ajánlatban, 

látja a rendszámokat, de ha valami történik, akkor oda kell ülni a számítógép elé és mint eddig, végig kell nézni a 
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felvételeket és így lehet megkeresni a rendszámot, dátumot, amire szükségünk van. Viszont létezik ennek a kamerának 

egy drágább, de fejlettebb változata is. Egy ilyen kamera kb. 300.000 Ft-tal drágább, ugyanakkor képes arra, hogy egy 

excel táblázatban rögzít minden autótípust, rendszámot és időpontot, tehát tulajdonképpen egy statisztikát vezet. Nem 

kell több órán keresztül nézni a felvételt, hanem a felvétel mellett van egy adattárolási funkciója is, és azt is raktározza 

bizonyos ideig, mint magát a felvételt. Dönthetünk úgy is, hogy csak a falu egyik végére szereltetünk fel kamerát, akkor 

majdnem annyiból ki fog jönni ez a drágább kamera, mint ha a két olcsóbbat szereltetnénk fel.  De akkor csak a falu 

egyik szélén lesz egy rendszám-rögzítős kameránk, és esetleg majd jövő évben megcsináltatjuk a falu másik oldalán is. 

Dönthetünk úgy is, hogy elengedjük ezt drágább kamerát és az olcsóbból, ami látja ugyan a rendszámot, de nem tárolja 

el az adatot, megrendeljük mind a kettőt. Ebben az esetben ha valami bűncselekmény történik, akkor valaki, jellemzően 

a Detti, odaül gép elé és végignézi a felvételeket, hogy milyen autók jöttek be a faluba. Dönthetünk úgy is, hogy egy 

ilyet, egy olyat szereltetünk fel. Az árajánlat tehát a falu két végére, mindkét helyre az olcsóbb kamera felszerelésére 

vonatkozik, amelyek egy sávot figyelnek majd. Az ajánlat összege bruttó 1.656.853 Ft. Ide a hivatalhoz, a posta felőli 

oldalra viszont akkor elég lenne egy 4 megapixeles kamera, aminek már nem kellene rendszámot olvasnia, mert a falu 

elején lévő kamerák képesek rá.  

 

Csizmár Gábor alpolgármester 

Mind a két fajta kamera csak egy sávot képes figyelni? 

 

Torma Andrea polgármester 

Igen. 

 

Pénzes Klára pénzügyi csoportvezető 

Tulajdonképpen 735.000 Ft a különbség a két kamera között.  

 

Csizmár Gábor alpolgármester 

És a polgárőrség ilyesmire nem tud pályázni? 

 

Torma Andrea polgármester 

A civil szervezetek részére kiírt pályázatokra pályázhatnának, de üzemeltetni nem üzemeltethetnék. Régebben volt már 

egy ilyen pályázata a polgárőrségnek, de át kellett vennünk üzemeltetésre a kiépített kamerarendszert, mert ők nem 

jogosultak rá. A posta felőli kamera cseréjére elég lenne az az összeg, ami jelenleg a költségvetésben szerepel. De ha a 

főútra a bejövő forgalom megfigyelésére is szeretnénk egy-egy kamerát, akkor annak pénzügyi kiadását most plusz 

tételként be kell tenni a költségvetésbe.   

 

Csizmár Gábor alpolgármester 

Csak a falu egyik végébe tenni, úgy, hogy csak egy sávot néz, az nem túl hatékony.  

 

Torma Andrea polgármester 

Igen. Én azt mondom, hogy a két irányból való bejövő sávot kellene figyelnie a kameráknak, mert vagy Rétság, vagy 

Romhány/Alsópetény irányából érkeznek be a faluba. Ha egy darab kamera felszerelése mellett döntünk, akkor a Rétsági 

felőli szakaszra kellene telepíteni, mert abból az irányból nagyobb a forgalom. De akkor ugye megmarad egy nem 

megfigyelt szakaszként a Romhányból jövő forgalom. 

 

Csizmár Gábor alpolgármester 

Gondolom a falu másik végén meg oda lenne felszerelve, ahol már összecsatlakozott a Romhányi, illetve Petényi út, kb. 

a temetőhöz. 

 

Hákli Tibor alpolgármester 

Igen, oda az oszlopra lenne felszerelve és a bejövő forgalmat figyelné. 

 

Torma Andrea polgármester 

Azt döntsük el, hogy az olcsóbb vagy a drágább kamera legyen, kb 700.000 Ft a kettő közötti különbség. És hogy 

mennyi kamerát szereltessünk? Ha csak a főút egyik felére rakatunk fel, akkor benne van, hogy pont a másik irányból 

jön a szabálytalankodó vagy bűnelkövető. Mindkét oldalon célszerű lenne nézni a bejövő forgalmat, de én megmondom 

őszintén, sajnálom rá a plusz 700.000 Ft-ot a drágább kamerára. Hál Istennek elmondhatjuk, hogy Bánk közbiztonsága 

jó, és kevés a bűnesetek száma. 

 

Csizmár Gábor alpolgármester 

És nem lehet a rendőrséghez bekötni ezeket a kamerákat? Ha bűncselekmény történik, vagy baleset, akkor úgyis őket 

keressük meg. 
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Henczné Hekli Bernadett aljegyző 

Ők meg minket. A rendőrségre nem lehet bekötni a térfigyelő kamerákat, Ők csak elkérhetik tőlünk a felvételt. 

 

Torma Andrea polgármester 

A Detti szokta megnyerni ezt az izgalmas feladatot. Szerintem mindenképpen csináljuk meg mind a két oldalon, hogy le 

legyen fedve a falu, szerintem csak így van értelme, de hogy a jobb vagy az olcsóbb kamerával, azt döntsük el.  

 

Hákli Tibor alpolgármester 

Ha azt számoljuk, hogy ha a januárban ellopott négy fűnyíró nem került volna elő, és újra meg kellett volna venni őket, 

az sokkal több pénzbe került volna. Két új fűnyíró került volna kb. 800.000 Ft-ba. 

 

Torma Andrea polgármester 

Tehát 1.656.853 Ft vagy 2.392.550 Ft, ez a kérdés. 

 

Csizmár Gábor alpolgármester 

Lehet úgy is, hogy egy „okos” egy „nem okos” kamerát szereltetünk fel? 

 

Torma Andrea polgármester 

Igen. Akkor kb. 300.000 Ft + áfa az „okos” kamera miatti többletköltség.  

 

Pénzes Klára pénzügyi csoportvezető 

Miről kapnak a kamerák áramot? 

 

Hákli Tibor alpolgármester 

A Romhány felőli kamera a Kempingből, ott a kanyarban lévő oszlopon van egy világítós sörreklám tábla. A Rétság 

felőli kamera pedig a Pintér Jani bácsi volt telephelyénél lévő oszlopról kapna áramot. 

 

Torma Andrea polgármester 

A kamerákhoz kapcsolódó üzemeltetési költség az áramon kívül - ami szerintem nem számottevő - az, hogy kell egy 5 

GB-os mobilnetes SIM-kártyát venni, ami azért szükséges, mert interneten keresztül küldi a kamera az adatokat a 

hivatalban lévő számítógépre. A hombárt és a Dózsa György utca sarkát figyelő kamera is azért került sokba, mert meg 

kellett venni egy 8 csatornás beltéri egységet, mivel a meglévő már nem volt alkalmas több kamera kezelésére. Melyik 

kamera legyen? 

 

Hákli Tibor alpolgármester 

A drágább. 

 

Torma Andrea polgármester 

Tehát rögzítsen mindent? Kb. 700.000 Ft a plusz különbség, de az is igaz, hogy csak egyszer kell megvenni. Rendben, 

akkor javaslom, szavazzunk mindkét alternatíváról. 

 

További hozzászólás, más javaslat nem volt. 

 

Torma Andrea polgármester szavazásra tette fel a kérdést: aki egyetért azzal, hogy 2 db, a Petőfi út bejövő forgalmát 

figyelő, Hikvision IP csőkamerát – amelynek ára 149.518 Ft + áfa – szereltessünk fel a Petőfi út Rétság, valamint 

Romhány felőli bejövő forgalom megfigyelésére, és elfogadja a Safetytech Kft. 1.656.853 Ft összegű árajánlatát, kérem, 

kézfeltartással szavazzon! 

 

A Képviselő–testület 1 igen szavazattal, 0 nem szavazattal és 3 tartózkodással a javaslatot nem fogadta el. 

 

Torma Andrea polgármester szavazásra tette fel a kérdést: aki egyetért azzal, hogy 2 db, Petőfi út bejövő forgalmát 

figyelő, Hikvision IP ANPR csőkamerát – amelynek egységára 439.159 Ft + áfa, és ami képes rögzíteni a rendszámot és 

az autótípust - szereltessünk fel a Petőfi út Rétság, valamint Romhány felőli bejövő forgalom figyelésére, és elfogadja a 

Safetytech Kft. bruttó 2.392.550 Ft összegű árajánlatát, kérem, kézfeltartással szavazzon! 

 

A Képviselő–testület 4 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül egyhangúan meghozta a közvetkező 

határozatot: 
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15/2024. (II.13.) képviselő-testületi határozat: 

 

Bánk Község Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a település közbiztonságának 

növelés érdekében a Bánk, Petőfi út mentén – az út Rétság város felőli, valamint Romhány és 

Alsópetény község felőli bevezető szakaszán - a település bejövő forgalmát figyelő, 1-1 db 

Hikvison IP ANPR csőkamerát szereltet fel, és a kamera telepítésével kapcsolatos kivitelezési 

munkák elvégzésével bruttó 2.392.550 Ft díjért megbízza a Safetytech Kft-t, 

A képviselő-testület felhatalmazza a Polgármestert a kamerák telepítésével kapcsolatos kivitelezési 

munkák megrendelésére és a kamerák felszereléséhez szükséges jognyilatkozatok megtételére. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: polgármester 

 

 

Torma Andrea polgármester 

Még egy kiadási tétel van, amiről már döntöttünk a múlt évben, de még nem került kifizetésre. A horgászegyesület 

kérelme alapján a képviselő-testület döntött arról, hogy a horgászegyesület által pályázati forrásból beszerezni kívánt 

vízforgató berendezéshez biztosítja az Önkormányzat az önerőt. Először 1 db berendezés beszerzését tervezték, de utána 

jelezték, hogy kettőt szeretnének venni. Egyelőre még nincs pályázati döntés, de ha idén lesz, akkor bele kell tenni a 

költségvetésbe a két berendezés beszerzéséhez szükséges önerőt, azaz 414.000 Ft összeget, azért, hogy biztosítva legyen 

rá a pénzügyi fedezet. 

Az elhangzott módosításokkal kiegészítve állna össze az idei költségvetés. Van esetleg kérdés, vélemény, más javaslat? 

 

Ivanics András képviselő 

Én nagyon örülök neki, hogy minden, amiről beszéltünk az elmúlt egy-két évben, annak most itt látszik a fedezete, 

kivéve a járdát, mert azt nem látjuk, hogy mennyi lesz a kivitelezési költsége. Nagyon soványnak látom ezt az 

idegenforgalmi adó bevételt. Bízzunk benne, hogy az idén már a Tó Hotel és a honvédségi üdülő is újra üzemelni fog.  

 

Pénzes Klára pénzügyi csoportvezető 

Az idegenforgalmi adó bevétel tervezése során a tényadatokhoz igazodtunk, olyat nem tűztünk ki magunknak célul, 

aminek nem látjuk a realitását.  

 

Ivanics András képviselő 

Ami nem tetszik még, de amiről senki nem tehet, az a Közös Hivatalnak a finanszírozása. Korábban a hivatalt fenntartó 

önkormányzatok 2 millió forintot visszakaptak, most meg már ott tartunk, hogy 5 millió forintot kell hozzátenni. Ezen 

kívül ott van még a szolidaritási hozzájárulás, ami eddig szintén nem volt. 

 

Pénzes Klára pénzügyi csoportvezető 

Eddig is elvont az állam, csak eddig nem álltunk úgy az iparűzési adóval, hogy fizetnünk kelljen. Tolmács már régebb 

óra fizeti ezt. 

 

Ivanics András képviselő 

Csak ez eddig nem szerepelt a költségvetésben, legalább is én nem találkoztam vele. 

 

Torma Andrea polgármester 

Az iparűzési adóerőképességtől függ a szolidaritási hozzájárulás. Meg van határozva egy bizonyos adóerőképesség, ami 

felett be kell fizetni az államnak, és az alatt pedig az állam ad pluszban támogatást. Mi eddig alatta voltunk ennek a 

küszöbértéknek, nem sokkal, de alatta, viszont az előző évben olyan jól teljesítettek a Bánkon működő vállalkozások, 

hogy átléptük ezt a küszöböt, így most már mi is befizetők lettünk. A befizetett összegből az állam kisegíti az 

alacsonyabb adóerőképességgel rendelkező településeket, mint például Borsosberényt is. 

 

Pénzes Klára pénzügyi csoportvezető 

Az, hogy be kell-e fizetnünk, a vállalkozások teljesítőképességétől függ, de én azt mondom, hogy inkább fizessünk be. 

Tolmácson még magasabb az adóerőképesség, mint nálunk. Bánk még kap támogatást az államtól például segélyezésre, 

szociális feladatellátásra, de Tolmács már azt sem kap, saját bevételből kell ezeket a kiadásokat finanszíroznia. Minél 

„gazdagabb” egy falu, annál kevesebb támogatást kap az államtól. A célzott, mutatószámokhoz kötött támogatást 

minden település, így Tolmács is megkapja, például köznevelési feladatokra, szociális étkeztetésre, házi 

segítségnyújtásra stb., de ami preferencia rendszeren működik, arra már nem kap támogatást.  

 

Ivanics András képviselő 

Még egy kérdés, a kapu áthelyezés mit takar itt a strandon? 
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Torma Andrea polgármester 

Pontosabban nem áthelyezés, hanem csere. A beléptető forgóvillás kaput ki kell cserélni. A meglévő forgóvillák még a 

régi beléptetőrendszerhez voltak szinkronizálva, azt még a régi cég telepítette. Sajnos azok a beléptető kapuk az új 

beléptetőrendszerrel nem kompatibilisek. Először úgy gondoltuk, hogy elég csak a vezérlőegységet kicserélni és maga a 

váz megmaradhat, de az új beléptetőrendszert kiépítő cég elvitte a kapukat, és azt mondta, hogy nem tudják úgy 

átalakítani, hogy az megfeleljen, mert nem tudják beletenni a saját vezérlőegységüket, ezért venni kell két új forgóvillás 

kaput, olyat, ami megfelelő, amit ők forgalmaznak. Ha már a strandnál tartunk, akkor láttátok, hogy be van tervezve 

1.300.000 Ft eszköz vásárlásra. Még nem tudjuk, hogy konkrétan mit fogunk venni ebből az összegből, lehetne venni 

még egy vízibiciklit is, de ezen majd még gondolkodjatok Ti is, és majd az Endrével is egyeztetek erről, mert ő látja 

legjobban, mire lenne szüksége, és jó lenne mindig egy kicsit fejleszteni.  

 

Ivanics András képviselő 

És szükség van még egy vízibiciklire? 

 

Pénzes Klára pénzügyi csoportvezető 

Teljesen változó az igénybevétel. Van, amikor már reggel tele van a lista egész napra, annyian feliratkoznak, valamikor 

meg nagyon gyér az igénybevétel. 

 

Hákli Tibor alpolgármester 

És saját költségen nem akarunk fát ültetni? Pici csemetéket már 5-600 Ft-ért lehet venni. Valami erdészeti árudát kellene 

keresni, ott talán olcsóbb. Mert az 5-6 éves facsemeték, olyanok, mint amiket a településfásítási programban is szoktak 

adni, legalább 20.000 Ft-ba kerülnek. 

 

Torma Andrea polgármester 

És van értelme ilyen kicsi fát ültetni? És hova? A Petényi úti parkolóba nem gondolom, hogy saját költségen kellene fát 

ültetni, a strandra pedig van-e értelme ilyen pici fát ültetni? 

 

Pénzes Klára pénzügyi csoportvezető 

Itt a parkolónál nem kell visszapótolni? 

 

Torma Andrea polgármester 

Ide valami alacsony növésűt gondoltunk, például szivarfát, azért, mert itt nincs megfelelő táptalaj.  

 

Hákli Tibor alpolgármester 

Oda, ahol a rózsák vannak, oda nem szabad semmit tenni. A szigetekbe se lehet tenni, nem jó nekik ott.  

 

Torma Andrea polgármester 

Én idénre elengedném ezt a faültetést, annyira nem létkérdés, a költségvetésünk pedig elég szűkös, ennyi többlet 

kiadással már alig marad tartalékunk. Két egymást követő évben is ültettünk fákat, majd ültetünk jövőre ismét. 

 

További hozzászólás, észrevétel, kérdés, vélemény, más javaslat nem volt. 

 

Torma Andrea polgármester lezárta a napirend tárgyalását, és szavazásra tette fel a kérdést: aki egyetért azzal, hogy 

elfogadjuk a Borsosberényi Közös Önkormányzati Hivatal 2024. évi költségvetését, 82.679.000 Ft főösszeggel, azzal, 

hogy az önkormányzat vállalja, hogy 5.524.000 Ft éves hozzájárulást fizet az önkormányzati hivatal fenntartásához, 

melyet az Önkormányzat havi egyenlő összegekben megfizet Borsosberény Község Önkormányzata részére, és 

elfogadja az erről szóló határozati javaslatot, kérem kézfeltartással szavazzon! 

 

A Képviselő–testület 4 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül egyhangúan elfogadta és meghozta a 

következő határozatot: 
 

16/2024. (II.13.) képviselő-testületi határozat: 

 

Bánk Község Önkormányzata a Borsosberényi Közös Önkormányzati Hivatal 2024. évi 

költségvetését 82.679 ezer Ft főösszeggel elfogadja. 

A költségvetés 82.679 ezer Ft főösszegén belül a Borsosberényi Közös Önkormányzati Hivatal 

kiemelt előirányzatainak összegét az alábbiak szerint hagyja jóvá: 

 

Kiadások: 

személyi juttatások 71.398 ezer Ft, 
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munkaadót terhelő járulékok   9.281 ezer Ft, 

dologi kiadások  2.000 ezer Ft, 

 

Bevételek: 

működési célú támogatási bevétel  1.200 ezer Ft, 

finanszírozási bevétel 81.479 ezer Ft. 

 

A hivatal létszámkerete 11 fő. 

Bánk Község Önkormányzatának képviselő-testülete kötelezettséget vállal, hogy az Önkormányzati 

Hivatal 2024. évi működéséhez szükséges önkormányzati hozzájárulás összegét (2024. évi 

hozzájárulás tervezett összeg 5.524.000 Ft) havi egyenlő részletben Borsosberény Község 

Önkormányzata részére biztosítja. 

 

Határidő: 2024. év folyamán 

Felelős: polgármester, jegyző 

 

 

Torma Andrea polgármester szavazásra tette fel a kérdést: aki egyetért azzal, hogy az előterjesztett költségvetési tervet 

az elhangzottaknak megfelelően a következő módosításokkal elfogadjuk: a tartalék terhére az egyéb működési célú 

kiadások előirányzat összege megemelésre kerüljön 414.000 Ft-tal, a beruházások előirányzat összege megemelésre 

kerüljön 2.640.000 Ft összeggel, a felújítások előirányzat összege megemelésre kerüljön 350.000 Ft-tal, a beruházási 

célú előzetesen felszámított általános forgalmi adó előirányzat megemelésre kerüljön 510.000 Ft-tal, valamint a felújítási 

célú előzetesen felszámított általános forgalmi adó előirányzat megemelésre kerüljön 95.000 Ft-tal, és így a 

költségvetési egyenleg összege, vagyis a tartalék csökkentésre kerüljön 4.009.000 Ft-tal; tehát aki ezekkel a 

módosításokkal az előterjesztést költségvetést elfogadja, kérem kézfeltartással szavazzon! 

 

A Képviselő–testület 4 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül egyhangúan megalkotta a következő 

rendeletet: 

Bánk Község Önkormányzata Képviselő-testületének 

2/2024. (II.14.) önkormányzati rendelete 

 

az Önkormányzat 2024. évi költségvetéséről 

 

A rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 

 

 

 

2. Napirend  A településkép védelméről szóló önkormányzati rendelet módosításának elhatározása 

 

 
Torma Andrea polgármester 

A településképi rendelet módosítása magasabb szintű jogszabály változása miatt vált szükségessé. Van ezzel 

kapcsolatban kérdés, vélemény, hozzászólás? 

 

Hozzászólás, észrevétel, kérdés, vélemény, más javaslat nem volt. 

 

Torma Andrea polgármester lezárta a napirend tárgyalását, és szavazásra tette fel a kérdést: ki egyetért azzal, hogy a 

magasabb szintű jogszabályi változás átvezetésére való tekintettel a településkép védelméről szóló 14/2017. (XII.14.) 

önkormányzati rendeletet módosítsuk, és aki elfogadja településképi rendelet módosításának tartalmát meghatározó 

települési főépítészi feljegyzést és az előterjesztett határozati javaslatot, kérem, kézfeltartással szavazzon! 

 

A Képviselő–testület 4 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül egyhangúan elfogadta és meghozta a 

következő határozatot: 

 

17/2024. (II.13.) képviselő-testületi határozat: 

 

Bánk Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a településtervek tartalmáról, elkészítésének 

és elfogadásának rendjéről, valamint egyes településrendezési sajátos jogintézményekről szóló 

419/2021. (VII.15.) Korm. rendelet (a továbbiakban: Kormányrendelet) 59. § (2) bekezdése alapján 

a magasabb szintű jogszabályi változás átvezetésére való tekintettel a településkép védelméről 

szóló 14/2017.(XII.14.) önkormányzati rendeletét módosítani kívánja. 
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A képviselő-testület a településtervek tartalmáról, elkészítésének és elfogadásának rendjéről, 

valamint egyes településrendezési sajátos jogintézményekről szóló a 419/2021. (VII.15.) Korm. 

rendelet szerint elindítja a településkép védelméről szóló 14/2017.(XII.14.) önkormányzati 

rendeletének módosítására vonatkozó eljárást. 

 

A képviselő-testület a településképi rendelet módosításának tartalmát meghatározó települési 

főépítészi feljegyzést elfogadja. 

 

A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy az egyszerűsített eljárás előkészítése 

érdekében szükséges jognyilatkozatokat és intézkedéseket megtegye. 

 

Felelős: polgármester 

Határidő: azonnal 

 

 

 

3. Napirend Patkó utca ivóvízellátása – kivitelező kiválasztása 
 

 

Torma Andrea polgármester 

Ez az összeg már be van tervezve a költségvetésbe. Végre egy jó hír, előzetesen egy viszonylag nagy összeggel 

kalkuláltunk és beleférünk a tervezett összegbe, sőt, a tényleges megvalósítás összege kevesebb, mint ahogy előzetesen 

tavaly kalkuláltuk. Négy cégnek küldtünk ki árajánlat kérést, mind a négy be is küldte az ajánlatát, ezek összefoglalását 

látjátok a táblázatban. Az egyik cég az árajánlatán kívül, ami bruttó 23 millió Ft-ról szólt, a kísérő e-mailben jelezte, 

hogy 16.000.000 Ft + áfa összegért megcsinálja a kivitelezést, ha tavasszal megrendeljük a teljes szakaszra az 

ivóvízellátás megvalósítását, de erre a 16.000.000 Ft + áfa összegű ajánlatra vonatkozóan nem küldött külön árazott 

költségvetést. Tekintettel arra, hogy ez egy számunkra ismeretlen cég, utána néztünk a cégnyilvántartásban, megnéztük 

az éves beszámolóikat. A cégnek van bevétele, vannak munkái, de csak egyetlen alkalmazottja van. Ebből kiindulva 

valószínűleg alvállalkozókkal dolgoztat, attól függően, hogy milyen munkái vannak. De amúgy megbízható cégként 

ajánlatották a DMRV-nél, valószínű, hogy a Pest megyei részen dolgozott többet ez a cég. A tervezővel is átbeszéltük 

ezt az ajánlatot, és fenntartásai voltak az ajánlattal kapcsolatban, hogy ez csak egy e-mailben jelzett egyösszegű ár, nincs 

hozzá részletes költségvetés. Az ajánlatadásra felkért cégek között volt egy balassagyarmati székhelyű cég is. Én mindig 

azt szoktam mondani a környékbeli cégek javára, hogy a messziről jött cég elmegy és itt hagyja, amit csinált, de a 

környékbelinek érdekében áll a presztizsét, becsületét megtartani, hiszen továbbra is itt marad a környéken és dolgozni 

akar, a rossz hírek pedig gyorsan terjednek. Ennek a balassagyarmati cégnek van 6-7 fix alkalmazottja, és úgy tudom, 

hogy a környéken dolgoztak már. Az Ő ajánlatuk csak 16.850.728 Ft + áfa összegről szólt, vagyis a hivatalosan 

megküldött, beárazott költségvetések közül az övéké volt a legkedvezőbb ajánlat. Úgy gondoltam, hogy egy kérdést 

megér, hogy nem tudná-e olcsóbb, kedvezményes áron elvállalni a munkát.  És erre kaptunk tőlünk egy 16 millió forint 

alatti árat, egy új árazott költségvetés megküldésével újra elküldték a kedvezményes ajánlatukat. Igaz, hogy a többi 

cégtől nem kértem új, kedvezőbb árajánlatot, de az Övéké volt a legolcsóbb hivatalos árazott költségvetési ajánlat, 

amiből sikerült még alkudni, és így a legolcsóbb árhoz képest még egy kicsit olcsóbbak lettünk. Úgyhogy én ezt 

javaslom, hogy ezt az árajánlatot fogadjuk el, és bruttó 20.259.820 Ft összegben meg tudjuk rendelni a Patkó utca teljes 

szakaszán az ivóvízhálózat kiépítését. Azt tudnotok kell, hogy ez csak a fő gerincvezeték kiépítését jelenti, és ebben 

nincsenek benne az ingatlanokra történő beállások. Egyrészt azért, mert annak az ára jóval több lett volna, és úgy 

gondolom, hogy aki megveszi a telket és építeni akar, az majd magának megoldja a rácsatlakozást. A másik dolog, hogy 

az ingatlanokra történő beállást külön meg kell terveztetni és engedélyeztetni. A vízmű nem preferálja azt, hogy minden 

ingatlanhoz most kiépüljenek az ivóvíz-beállások, mert ha a majdani ingatlan tulajdonos nem ott akarja bevezetni, nem 

ott van jó helyen, ahova most tesszük, abból csak a bonyodalmak vannak. Tehát a DMRV is azt szorgalmazza, hogy 

minden egyes bekötés az érintett tulajdonos által legyen terveztetve, engedélyeztetve és megvalósítva. A gyakorlatban a 

ház tervezésével egyidejűleg meg szokták terveztetni a vízrákötést és kiépítést is. 

 

Ivanics András képviselő 

Érthetetlen, hogy az egyik ajánlat meg ennek a duplája. 

 

Henczné Hekli Bernadett aljegyző 

Igen, az egyik ajánlat kiugróan magas. 

 

Torma Andrea polgármester 

Én erre tennék javaslatot, hogy a BGY Sprint Lentépítő Kft. ajánlatát fogadjuk el, kössük meg a szerződést és bízzuk 

meg a kivitelezéssel. A munkákhoz tartozik, és fontos, hogy a kivitelezéshez műszaki ellenőr is legyen, erre a feladatra 
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Nagy Lajos tervezőt javaslom megbízni. A beérkezett árajánlat alapján 430.000 Ft a műszaki ellenőr díja. Fontosnak 

tartom, hogy legyen műszaki ellenőr, mert nem értünk hozzá. Ő a tervező, tehát a legjobban ismeri a tervet, és minden 

jogosultsága megvan a műszaki ellenőri feladatokhoz is. 

 

Hákli Tibor alpolgármester 

És utána a DMRV át is veszi, ugye? 

 

Torma Andrea polgármester 

Igen. Az majd egy következő lépés lesz, azt még nem látom át, hogy mindez hogyan fog történni, mi kell hozzá, milyen 

ügyintézés áll előttünk. Nyilván lesz ennek egy bekerülési értéke, mi átvesszük a kivitelezőtől és majd át kell adnunk a 

vízműnek üzemeltetésre, az államnak pedig tulajdonba. 

 

Pénzes Klára pénzügyi csoportvezető 

Csak olyat tervezett a tervező, amit át is vesz a DMRV. 

 

Torma Andrea polgármester 

A DMRV-nek jóvá kellett hagynia a terveket. Addig be sem lehetett adni a vízügyi hatósághoz engedélyezésre a 

terveket, amíg a DMRV nem járult hozzá. Az nem fordulhat elő, hogy nem fogják átvenni, csak kérdés, hogy milyen 

hosszú és bonyolult procedúra lesz. Különféle vizsgálatokat kell elvégezni, annak is lesz még költsége, bár beleírtuk az 

ajánlatkérésbe, hogy például a geodéziai felmérést és a nyomáspróbákat a kivitelező cégnek kell csinálni, és kértük, 

hogy ezt is építsék be a költségvetésbe. De hogy ezen kívül még milyen előre nem látható költségek fognak felmerülni 

ezzel kapcsolatban, azt még nem tudjuk. Van-e még kérdés? 

 

További hozzászólás, észrevétel, kérdés, vélemény, más javaslat nem volt. 

 

Torma Andrea polgármester lezárta a napirend tárgyalását, és szavazásra tette fel a kérdést: aki egyetért azzal, hogy a 

Bánk Patkó utca és a 994 helyrajzi számú közút területén az ivóvíz vezeték kiépítése kivitelezési munkáinak elvégzésére 

vonatkozóan benyújtott ajánlatok közül a legalacsonyabb összegű ajánlatot, a BGY SPRINT LENTÉPÍTŐ Kft. 

15.952.614 Ft + áfa, azaz bruttó 20.259.820 Ft összegű árajánlatát elfogadjuk és a BGY SPRINT LENTÉPÍTŐ Kft -t 

bízzuk meg a kivitelezési munkák elvégzésével, kérem, kézfeltartással szavazzon! 

 

A Képviselő–testület 4 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül egyhangúan elfogadta és meghozta a 

következő határozatot: 

 

18/2024. (II.13.) képviselő-testületi határozat: 

 

Bánk Község Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a Bánk Patkó utca (967 hrsz) 

és 994 helyrajzi számú közút területén az ivóvíz vezeték kiépítése (meglévő hálózat bővítése) 

kivitelezési munkáinak elvégzésére vonatkozóan benyújtott ajánlatok közül a legalacsonyabb 

összegű ajánlatot, a BGY SPRINT LENTÉPÍTŐ Kft. 15.952.614 Ft + áfa, azaz bruttó 20.259.820 

Ft összegű árajánlatát elfogadja és a BGY SPRINT LENTÉPÍTŐ Kft -t megbízza a kivitelezési 

munkák elvégzésével. 

 

A képviselő-testület nyilatkozik, hogy a fejlesztés megvalósításához szükséges 20.259.820 Ft 

összeget az Önkormányzat 2024. évi költségvetésében saját forrásból biztosítja. 

 

A Képviselő-testület felhatalmazza a Polgármestert, hogy a Bánk Patkó utca (967 hrsz) és 994 

helyrajzi számú közút területén az ivóvíz vezeték kiépítése kivitelezési munkáit a BGY SPRINT 

LENTÉPÍTŐ Kft-nél 2024. április 30-ig megrendelje, a kivitelezési munkák elvégzésére vonatkozó 

jognyilatkozatokat megtegye, és a nyertes ajánlattevővel a kivitelezési munka elvégzésére 

vonatkozó vállalkozási szerződést az Önkormányzat, mint megrendelő nevében megkösse. 

 

Határidő: 2024.04.30. 

Felelős: polgármester 

 

 

Torma Andrea polgármester szavazásra tette fel a kérdést: aki egyetért azzal, hogy a Bánk Patkó utca ivóvízellátásának 

kiépítésével kapcsolatos építési munkák során a műszaki ellenőri feladatok ellátására vonatkozóan Nagy Lajos egyéni 

vállalkozó okleveles építőmérnök 430.000 Ft összegű árajánlatát elfogadjuk és Nagy Lajos egyéni vállalkozó okleveles 

építőmérnököt bízzuk meg a műszaki ellenőri feladatok ellátásával, kérem, kézfeltartással szavazzon! 

 



Bánk Község Önkormányzatának Képviselő-testülete  2/2024. (II.13.) jegyzőkönyv 

 11 

A Képviselő–testület 4 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül egyhangúan elfogadta és meghozta a 

következő határozatot: 

 

19/2024. (II.13.) képviselő-testületi határozat: 

 

Bánk Község Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a Bánk Patkó utca 

ivóvízellátásának kiépítésével kapcsolatos építési munkák során a műszaki ellenőri feladatok 

ellátására vonatkozóan Nagy Lajos egyéni vállalkozó okleveles építőmérnök 430.000 Ft összegű 

árajánlatát elfogadja és Nagy Lajos egyéni vállalkozó okleveles építőmérnököt megbízza a műszaki 

ellenőri feladatok ellátásával. 

 

A Képviselő-testület felhatalmazza a Polgármestert, hogy a Bánk Patkó utca ivóvízellátásának 

kiépítésével kapcsolatos építési munkák során a műszaki ellenőri feladatok ellátására vonatkozó 

szerződést Nagy Lajos egyéni vállalkozó okleveles építőmérnökkel az Önkormányzat, mint 

megrendelő nevében megkösse, és a szükséges jognyilatkozatokat megtegye. 

 

Határidő: 2024.04.30. 

Felelős: polgármester 

 

 

Pénzes Klára pénzügyi csoportvezető elhagyta az ülést. 
 

 

 

4. Napirend Bánkitó fesztivál 
 

 

Torma Andrea polgármester 

Láttátok a bérleti díjakat, vannak olyan ingatlanok is, amiket eddig nem béreltek, vannak, amiket tavaly béreltek és idén 

nem, és van, amit már évek óta bérelnek. Ez az idei fesztiválra vonatkozó területigényük, a bérleti díjak a korábbi évek 

bérleti díjai alapján az inflációval növelve kerültek kiszámításra. Ami miatt szeretném, hogy beszéljünk erről, a fesztivál 

szervezők azon felvetései, amelyek az előterjesztésben és határozati javaslatban is szerepelnek. Csinálnának egy 

ingyenes gyerekprogramot a strandon, annak fejében azt kérik, hogy akinek családi jegyes belépőjegye van a fesztiválra, 

az ingyen mehessen be a strandra, hogy a programon részt tudjanak venni. Ennek fejében a strandot látogató gyerekes 

családok, azok is, akik nem a fesztiválra jöttek, ingyenesen részt vehetnének a gyerekprogramon. Valószínűleg 

felállítanak egy sátrat a strand területén és abban lesznek gyerekprogramok. A másik kezdeményezés, amit én szintén 

tudok támogatni, az az, hogy a fesztivál jeggyel rendelkezőknek adjunk egy 50 %-os belépési kedvezményt a strandra. 

Ha legalább 10-20 vagy 50 ember vesz kedvezményes jegyet a strandra a sok ezer fesztiválozóból, az is több bevétel, 

mint a semmi, mintha a strandon kívül fürdőznének. Nekik is egy pozitívum lesz, hogy elmondhatják, hogy a 

fesztiválozók féláron mehetnek be a strandra. A harmadik téma a motorcsónakos vizimentő. Megbíznak 0-24 órában egy 

vízimentésre specializálódott céget, és kérik a hozzájárulásunkat ahhoz, hogy egy darab robbanómotoros csónakkal a 

vízimentők közlekedhessenek a tavon. Ha nem járulunk hozzá, akkor meg tudják oldani elektromos csónakkal is, de az 

lassabb, és ha menteni kell, nyilván a gyorsaság a fő. Abból az apropóból jutottak erre a döntésre, mert tavaly ketten is 

beestek a stégről a vízbe. Az volt a szerencse, hogy voltak ott olyanok, akik ki tudták menteni őket. Ezért döntöttek úgy, 

hogy inkább pénzt áldoznak rá, és lesz vizimentő a tavon, mint hogy baj legyen. Úgy gondolom, hogy ez nekünk is 

biztonságot jelent, én ennek kifejezetten örülök.  

 

Csizmár Gábor alpolgármester 

Ezen a távon annak, hogy robbanómotoros vagy elektromos a csónak, nincs nagy jelentősége. Tíz másodpercekről 

beszélünk. A motoros csónak visszatetsző lenne itt mindenkinek. 

 

Hákli Tibor alpolgármester 

Gyorsabb a motoros. 

 

Csizmár Gábor alpolgármester 

Ha elektromossal meg tudják oldani, ránk nézve az lenne a leghumánusabb. 

 

Torma Andrea polgármester 

A robbanómotorossal az a helyzet, hogy ha megengedjük, akkor gyakorlatilag a saját rendeletünkkel megyünk szembe, 

mert a helyi rendelet szerint csak a vízkezelés érdekében lehet a tavon robbanómotoros vízieszközt használni. 
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Csizmár Gábor alpolgármester 

Vannak olyan komoly elektromos motorok, amik kiváltják a robbanómotorost. Én nem engedném, hogy három napig ott 

pásztázzanak a tavon egy motorcsónakkal. 

 

Hákli Tibor alpolgármester 

Annak nem kell a tóban egésznap mozogni.  

 

Csizmár Gábor alpolgármester 

Hát akkor mit akarnak? 

 

Torma Andrea polgármester 

Én is úgy gondolom, hogy valamennyit fognak közlekedni is vele. 

 

Hákli Tibor alpolgármester 

Szerintem egy helyen meg kell állniuk, és onnan menni, ha baj van. 

 

Csizmár Gábor alpolgármester 

De ez egy 0-24-es szolgálat, nem arra várnak, hogy valaki rosszul lesz és azt odaviszik, hanem a megelőzés a cél. 

Gondolom mennek majd körbe-körbe a tavon. 

 

Hákli Tibor alpolgármester 

Én úgy gondolom, hogy megáll mondjuk a tó közepén és figyel.  

 

Csizmár Gábor alpolgármester 

Én nem engedném a robbanó motort, hangos is. 

 

Torma Andrea polgármester 

Akkor legyen elektromos csónak. 

 

Csizmár Gábor alpolgármester 

A másik, hogy minden családos ingyen bemehessen a strandra? 

 

Torma Andrea polgármester 

Igen, nyilván az vesz családi jegyet, aki gyerekkel van, a gyerekprogrammal a családosoknak akarnak kedvezni. Azt 

mondták, hogy fesztiválonként olyan 30-50 családi jegy fogy, tehát nem nagy létszám. Ennyi családot kellene ingyen 

beengednünk, cserébe lenne ott a strandon egy, a strandolók által is igénybevehető gyerekprogram.  

 

Csizmár Gábor alpolgármester 

Gondolom lesz egy 3x3-as sátor bábszínházzal vagy ilyesmi. 

 

Torma Andrea polgármester 

Egy sátrat fognak felállítani, az biztos, a bele kerülő program szerintem még szervezés alatt van, gondolom ez is kellett 

hozzá, hogy hozzájárulunk-e vagy sem. 

 

Csizmár Gábor alpolgármester 

Lehetne a családosoknak is féláras belépést biztosítani. Csináltak már a kempingben is gyerekprogramot. Azt ígérték, 

hogy jó lesz, aztán egy lélek nem ment oda hozzájuk.  

 

Torma Andrea polgármester 

Mit szóltok ahhoz, hogy 50%-os kedvezményes belépést kaphatnak a fesztiválozók? 

 

Hákli Tibor alpolgármester 

Ha 50%-os jeggyel bemegy, akkor is többet kapunk, mintha a strand területén kívül fürdőznek. 

 

Torma Andrea polgármester 

Igen, én is ezt gondolom. Én azt mondom, hogy a családosok ingyen belépését megengedhetjük. Csinálják meg a 

gyerekprogramot a strand területén, és a strandolóknak is lesz egy program. Meghirdetjük, hogy ezen a napon 

gyerekprogram lesz a strandon. Én azt mondom, ennyi belefér. 
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Csizmár Gábor alpolgármester 

Azért a színvonalat egy pár mondatban érdemes lenne velük letisztázni. Ne az legyen aztán, hogy kiöntenek egy zsák 

legót és kész. Ha 50 családot beengedsz ingyen, akkor legyen cserébe valami ellenszolgáltatás. Ők ezt reklámként majd 

kihasználják, hogy a családosok ingyen mehetnek a strandra. 

 

Torma Andrea polgármester 

Új dolog még, hogy a hivatal előtti teret is szeretnék idén használni. A múltkor csak a templom előtti részt használták, 

most a hivatal előtti egész területet szeretnék. Ezek a programokat, amik itt lesznek a hivatal előtt, szintén ingyenesek 

lesznek, tehát bárki ingyenesen látogathatja majd. Azt is meg tudjuk hirdetni mi is. Elkezdtek befelé jönni a tábor felől, 

összébb húzzák kicsit a fesztivál terület. Lájátok, hogy ezt a területet nem adjuk olcsón.  

 

Csizmár Gábor alpolgármester 

Megspórolnak azzal egy csomó pénzt, hogy nem a táborban lesznek. 

 

Torma Andrea polgármester 

Még abba segítsetek, hogy tudunk-e nekik kiadó házakat javasolni a faluban, ebben kértek segítséget. 

 

Csizmár Gábor alpolgármester 

A szervezőknek vagy a látogatóknak? 

 

Torma Andrea polgármester 

Nem tudom milyen célra. Ha esetleg eszetekbe jut ilyen ingatlan, akkor azt mondjátok nekem, elküldöm nekik a 

tulajdonos elérhetőségét, aztán hogy hogyan és mire veszik ki, az már az ő dolguk. Visszatérve a határozati javaslathoz, 

a bérleti díjakat el tudjátok fogadni? És akkor azt, hogy a fesztiválra családi belépőjeggyel rendelkezők ingyen 

látogathatják a strandot, a többieknek 50%-os kedvezményt adunk? 

 

Csizmár Gábor alpolgármester 

A gyerekprogram minőségi legyen. 

 

Torma Andrea polgármester 

Rendben, akkor ezzel kiegészítjük a határozatot, és beleírjuk, hogy a gyerekprogram tartalmas és magasszínvonalú 

legyen. És akkor hozzájárulunk a vízimentő szolgálat biztosításához a fesztivál időtartama alatt, de a rendeltünknek 

megfelelően kizárólag elektromos csónak használható erre a célra. 

 

További hozzászólás, észrevétel, kérdés, vélemény, javaslat nem volt. 

 

Torma Andrea polgármester lezárta a napirend tárgyalását és szavazásra tette fel a kérdést: aki egyetért azzal, hogy az 

Önkormányzat tulajdonában vagy vagyonkezelésében lévő, Bánkitó Fesztivál Nonprofit Kft. által a 2024. évi Fesztivál 

helyszíneként igénybe venni kívánt, a határozati javaslatban felsorolt ingatlanokat a 2024. évi Bánkitó Fesztivál 

megrendezése céljából a Bánkitó Fesztivál Nonprofit Kft. részére a határozati javaslatban meghatározott bérleti díjért 

bérbe adjuk, továbbá a Fesztiválra érvényes családi jeggyel rendelkezők részére ingyenes belépést, a fesztiválra érvényes 

bármilyen jeggyel, vagy bérlettel rendelkezők részére 50 %-os kedvezményes árú belépőjegyet biztosítsunk a Tó-

Strandra, valamint aki hozzájárul ahhoz, hogy a Bánkitó Fesztivál szervezője által vizimentési feladatok ellátására 

megbízott szervezet, illetve személy a 2024. évi Fesztivál ideje alatt, vagyis 2024.07.10-14. között a Bánki-tó területén 

kizárólag 1 db elektromos csónak használatával vízimentési feladatokat láthasson el, kérem, kézfeltartással szavazzon!  

 

A Képviselő–testület 4 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül egyhangúan meghozta a következő 

határozatot: 
 

20/2024. (II.13.) képviselő-testületi határozat: 
 

Bánk Község Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy az Önkormányzat 

tulajdonában, vagy vagyonkezelésében lévő ingatlanokat a 2024. évi Bánkitó Fesztivál 

megrendezése céljából a Bánkitó Fesztivál Nonprofit Kft. (1084 Budapest, Auróra utca 11.) részére 

az alábbiak szerint bérbe adja: 

 

Ingatlan/terület megnevezése, címe Bérlet időtartama Bérleti díj összege 

Önkormányzati Hivatal előtti 

zöldterület (központi tér) 142 hrsz.  

2024. július 9-14. 200.000 Ft+áfa/nap 

Önkormányzati Hivatal 

rendezvényterme Bánk, Hősök tere 

2024. július 9-14. 48.000 Ft+áfa/nap 
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11. (esőhelyszín) 

Víziszínpad és sétány 128 hrsz. 2024. július 9-14. 900.000 Ft + áfa 

Szlovák Tájház udvara 2024. július 9-14. 80.000 Ft + áfa/nap 

Vasút utca-Petényi út sarkán lévő 

terület 088 hrsz. 

2024. július 6 -16. 30.000 Ft + áfa/nap 

Leveleki Üdülő  2024. július 8-14. 300.000 Ft + áfa/nap 

Strandbejárat előtti közterületből 10 

m2 terület 

2024. július 9-14. 20.000 Ft + áfa/nap 

Szlovák nemzetiségi önkormányzat 

rendezvényterme és opcionálisan az 

udvara Bánk, Hősök tere 10. 

2024. július 9-14. 120.000 Ft + áfa 

 

A képviselő-testület az Önkormányzat tulajdonában és üzemeltetésében lévő, Bánk, Petőfi út 61. 

szám alatti bánki Tó-Strandra történő belépéshez a Bánkitó Fesztivál időtartama alatt – 2024. július 

10-13. – a fesztiválon résztvevők, azaz a Fesztiválra szóló belépőjeggyel (karszalaggal) 

rendelkezők részére a következő belépési kedvezményeket nyújtja:  

• tekintettel a strand területén a Bánkitó Fesztivál Nonprofit Kft. által szervezett tartalmas, 

magas színvonalú, ingyenes családi-, és gyermekprogramra - a Fesztiválra érvényes 

családi jeggyel rendelkezők ingyenesen látogathatják a strandot;  

• a fesztiválra érvényes bármilyen jeggyel, vagy bérlettel rendelkezők 50 %-os 

kedvezményes árú belépőjegy megvásárlásával jogosultak a strandra való belépésre. 

 

A kedvezmények kizárólag a 2024. évi Bánkitó Fesztiválra megváltott karszalag strandpénztárnál 

történő bemutatásával vehetők igénybe. 

 

Bánk Község Önkormányzatának képviselő-testülete hozzájárul, hogy a Bánkitó Fesztivál 

Nonprofit Kft., mint a Bánkitó Fesztivál szervezője által vizimentési feladatok ellátására megbízott 

szervezet, illetve személy a 2024. évi Fesztivál ideje alatt (2024.07.10-13.) a Bánki-tó területén a 

közterületek és a Bánki-tó használatáról szóló 15/2004. (XI.18.) önkormányzati rendelet 

előírásainak megfelelőn 1 db, kizárólag elektromos csónak használatával láthatja el a vizimentési 

feladatokat, azzal, hogy az elektromos csónak kizárólag vizimentési célra használható. 

 

A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert az e határozatnak megfelelő tartalmú bérleti 

szerződés aláírására, valamint a szükséges jognyilatkozatok és intézkedések megtételére. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: polgármester 

 

 

 

5. Napirend 2024. évi közművelődési szolgáltatási terv 
 

 

Torma Andrea polgármester 

A 2024. évi közművelődési szolgáltatási tervvel kapcsolatban van kérdés, észrevétel, hozzászólás? 

 

Hozzászólás, észrevétel, kérdés, vélemény, javaslat nem volt. 

 

Torma Andrea polgármester lezárta a napirend tárgyalását és szavazásra tette fel a kérdést: aki az előterjesztés szerinti 

tartalomnak megfelelően elfogadja és jóváhagyja az önkormányzat által fenntartott közösségi színterek 2024. évi 

szolgáltatási tervét, kérem, kézfeltartással szavazzon!  

  

A Képviselő–testület 4 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül egyhangúan meghozta a következő 

határozatot: 
 

21/2024. (II.13.) képviselő-testületi határozat: 

 

Bánk Község Önkormányzatának képviselő-testülete az önkormányzat által fenntartott közösségi 

színterek 2024. évi szolgáltatási tervét az előterjesztés szerinti tartalomnak megfelelően elfogadja 

és jóváhagyja. 
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Határidő: azonnal 

Felelős: polgármester 

 

 

 

6. Napirend Polgárőr Egyesület Bánk 2023. évi működési célú támogatásának 

felhasználásával kapcsolatos kérelme 
 

 

Torma Andrea polgármester 

A Polgárőr Egyesület 2023-ban nem használta fel az Önkormányzat által nyújtott 2023. évi működési célú támogatás 

teljes összegét, ami 300 ezer Ft volt. Most költenék el egy részét, és kérik a támogatás felhasználási határidejének 

meghosszabbítását. 

 

Csizmár Gábor alpolgármester 

Ezt a határidőt mi adtuk nekik vagy ők kérték? 

 

Torma Andrea polgármester 

Mi határozzuk meg a támogatás felhasználási határidejét, általában egy naptári évre szoktuk meghatározni, mivel arra az 

adott évre adjuk. 

 

Csizmár Gábor alpolgármester 

A támogatás felhasználási határidejét módosítsuk 2024. december 31-re. 

 

Torma Andrea polgármester 

Nekem egy köztes javaslatom van: a támogatás felhasználásának határidejét módosítsuk 2024. június 30-ra. Az 

elszámolás határideje pedig legyen 2024. július 31. 

 

További hozzászólás, észrevétel, kérdés, vélemény, más javaslat nem volt. 

 

Torma Andrea polgármester lezárta a napirend tárgyalását és szavazásra tette fel a kérdést: aki egyetért azzal, hogy a 

Polgárőr Egyesület Bánk 2023. évi működésének, tevékenységének támogatásáról szóló 35/2023. (III.24.) számú 

határozatot módosítsuk úgy, hogy a támogatás felhasználási határideje 2024. június 30., a támogatás felhasználásának 

önkormányzat felé történő elszámolásának határideje: 2024. július 31. legyen, kérem, kézfeltartással szavazzon! 

 

A Képviselő–testület 4 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül egyhangúan meghozta a következő 

határozatot: 
 

22/2024. (II.13.) képviselő-testületi határozat: 

 

Bánk Község Önkormányzatának képviselő-testülete a Polgárőr Egyesület Bánk 2023. évi 

működésének, tevékenységének támogatásáról szóló 35/2023. (III.24.) számú határozatát az 

alábbiak szerint módosítja: 

A 

„A támogatás felhasználásának határideje: 2023. december 31. 

A támogatás felhasználásának önkormányzat felé történő elszámolásának határideje: 2024. február 

15.” 
 

szövegrész helyébe az alábbi szövegrész lép: 
 

„A támogatás felhasználásának határideje: 2024. június 30. 

A támogatás felhasználásának önkormányzat felé történő elszámolásának határideje: 2024. július 

31.” 

 

A képviselő-testületi határozat jelen módosítással nem érintett részei továbbra is változatlanul 

hatályban és érvényben maradnak. 

A testület felhatalmazza a Polgármestert a jelen döntéssel megegyező tartamú támogatási 

megállapodás módosítás aláírására. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: 2024. július 31. 
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7. Napirend Óvodai beiratkozás és nyári szünet idejének meghatározása 
 

 

Torma Andrea polgármester 

Az óvodai beiratkozás és a nyári szünet idejének meghatározásával kapcsolatban van-e észrevétel, kérdés, más javaslat? 

 

Hozzászólás, észrevétel, kérdés, vélemény, más javaslat nem volt. 

 

Torma Andrea polgármester lezárta a napirend tárgyalását és szavazásra tette fel a kérdést: aki egyetért az óvodai 

beiratkozás és nyári szünet időpontjának meghatározásáról szóló határozati javaslat elfogadásával, kérem, kézfeltartással 

szavazzon!! 

 

A Képviselő–testület 4 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül egyhangúan meghozta a következő 

határozatot: 

 

23/2024. (II.13.) képviselő-testületi határozat: 

 

Bánk Község Önkormányzatának képviselő-testülete a nemzeti köznevelésről szóló 2011. évi 

CXC. törvény 83. § (2) bekezdés b) pontja, valamint a nevelési-oktatási intézmények működéséről 

és a köznevelési intézmények névhasználatáról szóló 20/2012. (VIII. 31.) EMMI rendelet 20. § (1) 

bekezdésében foglaltak alapján a Bánk Község Önkormányzata fenntartásában lévő, a Bánk, Kis 

utca 1 szám alatt működő Törpe Óvoda intézményben a 2024/2025. nevelési évre vonatkozóan az 

óvoda általános felvételi időpontját (beiratkozás) a következők szerint határozza meg: 

Óvodai általános felvételi (jelentkezés) időpont: 

• 2024. május 6-án 9.00 órától 14.00 óráig, 

• 2024. május 7-én 9.00 órától 14.00 óráig, 

• 2024. május 8-án 9.00 órától 14.00 óráig, 

• 2024. május 9-én 9.00 órától 14.00 óráig, 

• 2024. május 10-én 9.00 órától 14.00 óráig. 

Az óvodai beiratkozás helye: Törpe Óvoda, Bánk, Kis utca 1. 

Az intézménybe a harmadik életévét betöltött gyermek vehető fel, továbbá felvehető az a gyermek 

is, aki a harmadik életévét a felvételétől számított fél éven belül betölti és felvételét az óvodai 

férőhelyek száma lehetővé teszi. 

A képviselő-testület felkéri az igazgatót a felvételre jelentkezés időpontjának és a beíratással, 

felvétellel kapcsolatos egyéb tudnivalóknak a helyben szokásos módon, a jogszabályi előírások 

figyelembevételével történő közzétételére. 

 

Bánk Község Önkormányzata fenntartásában és működtetésében lévő Törpe Óvoda intézményben 

az óvodai nyári szünet ideje 2024. július 29-től 2024. augusztus 23-ig tart. 

A képviselő-testület felhatalmazza az igazgatót, hogy a gyermekek védelméről és a gyámügyi 

igazgatásról szóló 1997. évi XXXI. törvény 41. § (1) bekezdése szerinti gyermekek napközbeni 

ellátását, a jogszabályi előíráson alapuló szülői igény esetén biztosítsa, oly módon, hogy a szünet 

ideje alatt is biztosított legyen a gyermekek napközbeni ellátása. 

A képviselő-testület felkéri az igaztatót, hogy az óvodai nyári szünet idejét az intézményben 

szokásos módon, a jogszabályi előírások figyelembevételével tegye közzé és tájékoztassa az 

érintetteket. 

 

Határidő: értelemszerűen 

Felelős: polgármester, igazgató 

 

 

 

8. Napirend Bánk Nyár tervezett rendezvényeiről szóló tájékoztatás 

 

 

Torma Andrea polgármester 

Beszéljünk a teljes évi tervről, ne csak a nyárról. Március 15-én 16.00 órától lesz az ünnepi műsor itt a hivatal 

rendezvénytermében. A május 1-je idén szerdára esik, a majálist ezért akkor tartjuk meg, a program nagyjából ugyanaz 

lesz, mint az előző két évben. Főzőverseny lesz, és idén egy magyarnóta énekest hívtunk fellépőnek, a műsorvezető 

pedig ismét az R. Kárpáti Péter lesz, mint tavaly. Május 19-én, Pünkösd vasárnapján lesz egy gospel koncert, ez nem a 
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mi szervezésünk, hanem az egyházé. A Víziszanpadon lenne ez a koncert. A koncert ingyenes lesz, a hangtechnika 

költségét valamilyen mértékben nekünk kell állnunk. Tehát ez egy közös program lesz az egyházzal. Május 25-én vagy 

26-án, ezt majd még eldöntjük, lenne a gyereknap. Május 25-ére be van tervezve a februárban kezdődő négy alkalmas 

kézműves foglalkozásból egy gyereknapi kézműves foglalkozás. Ezek a foglalkozások Bagicsné Horváth Mária 

szervezésében kerülnek megtartásra. Megkeresett minket, hogy Ő szívesen tartana ilyen kézműveskedést, ha mi 

támogatjuk. Benyújtottunk egy pályázatot a Nemzeti Kulturális Alaphoz és nyertünk 300.000 Ft-ot. Eredetileg tíz 

foglalkozás lett volna, de elcsúsztunk időben, így már csak négy fog beleférni, február, március, április és május 

hónapban. Május 25.én egy gyereknapi kézműves foglalkozás lesz, tehát eldöntendő, hogy a többi gyermeknapi 

programunkat igazítsuk ehhez ezen a napon, vagy a többi gyereknapi program legyen vasárnap, amikor a hivatalos 

gyereknap van. Még nem tisztult ki a részletes program, de biztosan lesz valamilyen gyereknapi program ugrálóvárral, 

meg gyerekműsorral. Mi a véleményetek? Szombat legyen, vagy vasárnap, építsük-e egybe a kettőt? 

 

Csizmár Gábor alpolgármester 

A piacok időpontja megvan már? 

 

Torma Andrea polgármester 

Nincs, de az csak július-augusztus folyamán volt a múlt évben. 

Tehát ezek lennének a tavaszi programok és akkor térjünk rá a Bánki Nyárra. Június 29-én, szombaton kezdünk Fenyő 

Miklós koncerttel. Sajnos Romhányban is akkor lesz a Pick Up Drive. A szervezés elején nem tudtuk annak az 

időpontját, így most ütközik a két program. Sikerült beszélni a Pick Up Drive technikai szervezőjével, és abban 

maradtunk, hogy igyekszünk kölcsönösen erősíteni egymást. A Fenyő Miklóssal megbeszélik, hogy látogasson el az Ő 

rendezvényükre, mi pedig megkérjük, hogy a koncert után mondja be, hogy aki jól érezte magát, az menjen át 

Romhányba. Július 5-én, pénteken mozi lesz, július 6-án pedig Dumaszínház. Még nincs lefixálva, hogy ki lesz a 

fellépő, mi a Kovács András Pétert szeretnénk, de ez a nyári fellépések és szabadságok miatt ilyenkor még bizonytalan. 

Július 11-14. között lesz a Bánktó Fesztivál. Július 19-én, pénteken mozifilm vetítés lesz, szombatra nem tervezünk 

semmit, mert akkor lesz Vácon a vigalom és ott mindennap ingyenes koncertek lesznek. Idén nem lesz Tankcsapda 

koncert sem, mert a Vigalmon lépnek majd fel. Július 28-án kerül megtartásra a nemzetiségi fesztivál. Augusztus 2-án 

Kárpátia koncert lesz. Augusztus 3-ra egy színházi előadást szeretnénk szervezni, valószínűleg a Déryné Program 

keretében, mivel annak minimális költsége van, viszont a technikát nekünk kell finanszírozni. Augusztus 9-én még egy 

mozifilm vetítés lesz, augusztus 10-én pedig Curtis koncert. Augusztus 15-én, csütörtökön a Csillagok alatt címmel 

csillagnéző program lesz. Augusztus 16-ra egy Ossian koncertet terveztünk, ez még egyeztetés alatt van, reméljük 

összejön. A jelenlegi tárgyalások szerint bérbe veszik a színpadot erre a koncertre. Augusztus 17-én Old Boys koncert, 

augusztus 18-án Gubik Petra koncert lesz, utána pedig egy vízishow. A vízishowról tudsz mondani néhány szót, Detti, 

mert Te már voltál ilyenen. 

 

Henczné Hekli Bernadett aljegyző 

Ez egy fényjáték. Megfestik fénnyel a vizet, látványos nagyon.  

 

Torma Andrea polgármester 

Augusztus 19-én, hétfőn a Pál utcai fiúk című színházi előadás kerül majd bemutatásra, utána pedig tűzijáték lesz. Én 

kicsit tűzijáték ellenes vagyok, mert egyrészt drága, másrészt igazából túl sok újat már nem lehet mutatni, viszont az 

emberek nagyon várják minden évben, mondhatni elvárás, hogy legyen. 

 

Csizmár Gábor alpolgármester 

Tavaly is rengetegen jöttek. 

 

Ivanics András képviselő 

Más a tó fölött a tűzijáték. 

 

Torma Andrea polgármester 

Tavaly a műsor is nagyon jó volt. De inkább a tűzijátékra jöttek, a műsor nem érdekelt annyi mindenkit. 

Augusztus 31-én lesz még egy program, a Tekerj Bánkon, tudjátok, ez amikor spinning bicajozás van a színpadon.  

 

Ivanics András képviselő 

Akkor augusztus 20-án, kedden már nem lesz semmilyen program? 

 

Torma Andrea polgármester 

Nem, akkor már nem. Azon még gondolkozunk, hogy az augusztus 18-i vízishow után lenne esetleg egy utcabált mivel 

már rég volt ilyen Bánkon, hátha ismét lenne rá igény. 
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Csizmár Gábor alpolgármester 

A Running Warriors szervezője nem jelentkezett? 

 

Torma Andrea polgármester 

Egyszer hívott, beszéltem vele, de nem a Running Warriors miatt, hanem a kadétverseny miatt. 

 

Csizmár Gábor alpolgármester 

Mert most úgy akarnák, hogy bérelnék a színpadot. 

 

Torma Andrea polgármester 

Egyszer beszéltünk róla, mondtam neki, hogy írja le, mikor mit szeretnének, és a testület majd dönt róla. Mondtam neki, 

hogy én nem látom akadályát, de sajnos nem emlékszem a dátumra sem, hogy mit mondott. De akkor nem a Running 

Warriors miatt keresett, hanem a Kadétkupa miatt. 

 

Csizmár Gábor alpolgármester 

Igen, arról van szó. Felhívom, majd rákérdezek. Azért ilyenek, mint tavaly az a veterán autós nap, meg piacok, majd 

még bepottyanhatnak.   

Május 1-re nem akarjuk meghívni a sárkányhajósokat?  

 

Torma Andrea polgármester 

Annak nagy sikere volt tavaly a „miénk a tó” rendezvényen, de én nagyon sajnáltam, hogy bánkiak alig mentek vele. 

Lehet ez a sárkányhajó, de mondom, alig volt rajta bánki.  

 

Csizmár Gábor alpolgármester 

Akik főznek, el vannak, de a gyerekeknek kellene valami, amivel lekötik magukat. Esetleg lehetne tartani valamilyen 

vetélkedőt is.  

 

Torma Andrea polgármester 

Mondjatok ötleteket! 

 

Csizmár Gábor alpolgármester 

Drágán jöttek a sárkányhajósok? 

 

Torma Andrea polgármester 

62.0000 Ft-ba került, plusz öt főnek biztosítottunk ebédet, tehát kb. 100.000 Ft volt. 

Légy szíves javasoljatok a zsűribe is tagokat. Az R. Kárpáti Péter volt tavaly a zsűri elnöke, Ő lesz most is. Én két éve 

megkérdeztem a Hugyecz Józsit meg a Tó Hotelt, hiszen mégis csak a falu legfőbb vendéglátói, éttermesei, de sajnos 

egyik sem ért rá, nem vállalták, az igaz, hogy tavaly nem is kérdeztem meg őket. 

 

Csizmár Gábor alpolgármester 

Lehetne esetleg SUP-ozni is, de még nagyon hideg a víz. 

 

Torma Andrea polgármester 

Esteleg a vizibiciklit be lehetne üzemelni. 

 

Csizmár Gábor alpolgármester 

Amikor régen a pályán tartottuk a majálist, az olyan családi nap jellegű volt, vetélkedőkkel, meg ilyesmivel. Nem 

bonyolítani akarom a dolgot. 

 

Torma Andrea polgármester 

Első évben volt vetélkedő is ezen a főzős majálison, de senkit nem érdekelt, néhány gyerek ment oda. 

 

Csizmár Gábor alpolgármester 

Mi volt még régen, ami vonzó volt? 

 

Torma Andrea polgármester 

A festés jó volt, de arra is úgy kellett összevadászni a gyerekeket. Erről nem muszáj most dönteni, amikor van ötletetek, 

akkor mondjátok.  
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9. Napirend Egyebek 

 
➢ Sulyan Gábor részére terület biztosítása fagyizó üzemeltetéséhez 

 
Torma Andrea polgármester 

Sulyan Gábor szeretne fagyizót üzemeltetni a tóparton. Van egy 3x3 méteres faháza. Ő első körben ide a strandbejárat 

környékére gondolta, de a fagyizó üzemeltetéshez kell neki víz és áram. És nagyon közel a strand bejáratához nem 

szeretném, mert szeretném meghagyni a szép bejárati látványt, ne rontsuk el egy faházzal. 

 

Hákli Tibor alpolgármester 

Meg akkor szennyvízelvezetés is kell neki. 

 

Torma Andrea polgármester 

Azt mondta, hogy azt összegyűjti kannába és otthon kiönti. Én csak ott a Leveleki Üdülő melletti betonplaccon tudom 

elképzelni, ahol szoktak lenni árusok. Mi csak ott tudunk áramot és vizet adni. 

 

Henczné Hekli Bernadett aljegyző 

Ott van valami csap is, nem? 

 

Torma Andrea polgármester 

Slaggal szoktuk odavezetni a vizet, meg ott áramot is tudunk adni neki hosszabbítóval. Három hűtője van, ahhoz kell az 

áram.  

 

Csizmár Gábor alpolgármester 

A nemzetiségi találkozón ott útban lenne. Vagy ez egy mobil faház? 

 

Torma Andrea polgármester 

Nem tudom pontosan, csak annyit, hogy ez egy faház. 

 

Henczné Hekli Bernadett aljegyző 

Gondolom, hogy mobil, mert valahogy idehozza. 

 

Csizmár Gábor alpolgármester 

Na jó, de ha azt mondod neki, hogy holnapra vidd el innen, azt meg tudja oldani? Arról van szó, ami most ott van 

Rétságon a Fazekas cukrászda előtt? 

 

Torma Andrea polgármester 

Gondolom, igen. Holnapra ígértem neki visszajelzést. 

 

Ivanics András képviselő 

Az a hely, a Leveleki Üdülő mellett, kell. A nemzetiségikor legalábbis biztosan. 

 

Henczné Hekli Bernadett aljegyző 

Kössétek ki, hogy a nemzetiségi találkozó idejére el kell vinnie onnan a faházat. 

 

Ivanics András képviselő 

Máskor kellhet az a hely? 

 

Csizmár Gábor alpolgármester 

Talán még a Bánkitó Fesztiválon. 

 

Torma Andrea polgármester 

Pont a nemzetiségi találkozón lenne neki forgalma. 

 

Hákli Tibor alpolgármester 

Nem tudom milyen széles ott a sétány. Esetleg feljebb, a nyilvános vécé felé adhatnánk neki valahol helyet. 

 

Csizmár Gábor alpolgármester 

A tó felőli részen? 
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Hákli Tibor alpolgármester 

Igen, ott is elfér, ha elfér. 

 

Torma Andrea polgármester 

És mi a véleményetek az Ő gondolatáról, hogy a strandbejárat környékén adjunk neki helyet? A Leveleki Üdülő melletti 

betonsáv csak az én javaslatom. A strandbejárat előtti területet azért nem tartom jó ötletnek, mert ott se vizet, se áramot 

nem tudunk neki biztosítani. Honnan? 

 

Csizmár Gábor alpolgármester 

Leginkább a Misiék mellett illene be a környezetbe. 

 

Torma Andrea polgármester 

Valószínűleg a strandbejáratnál lenne a legjobb forgalma, mert ott megy be mindenki. 

 

Henczné Hekli Bernadett aljegyző 

Ott nem tudunk neki se áramot se vizet adni, és balesetveszélyes is. 

 

Csizmár Gábor alpolgármester 

Meg valamennyire illeszkednie kell a környezetbe is. 

 

Ivanics András képviselő 

Bármilyen program mellé betenni egy faházat, nem biztos, hogy jól mutatna ott. 

 

Torma Andrea polgármester 

A strandbejárat előtti területen szokták árulni a fesztiválosok a jegyeket. 

Szeretném, ha tudnánk neki segíteni, de a strandbejárat közvetlen közelében nem szeretnék faházat. 

 

Csizmár Gábor alpolgármester 

Lehet, hogy jobban járna, ha egy magánszeméllyel egyezne meg.  

 

Hákli Tibor alpolgármester 

És csak fagyit árulna? 

 

Torma Andrea polgármester 

Nekem fagyit mondott, illetve annyit, hogy esetleg egy-két édességet még. 

 

Csizmár Gábor alpolgármester 

Csak a strandon is van már két édességes. Nekünk, mint szolgáltatónak az a jó, ha sok kereskedő van, csak nekik nem. 

Nem tudom, hol nem nézne ki rosszul. Én a helyébe beszélnék a Bánkgyöngye tulajdonosával, vagy a szomszéd ingatlan 

tulajdonosával. 

 

Torma Andrea polgármester 

Oda tudjuk esetleg tenni, ahol a kürtőskalácsos volt. Csak hogy lesz neki víz és áram? 

 

Hákli Tibor alpolgármester 

Hát vizet sehogy. 

 

Torma Andrea polgármester 

Na igen, ez a gond. 

 

Ivanics András képviselő 

A strandpénztárnál nincs víz? 

 

Hákli Tibor alpolgármester 

Az épület előtt ott van a vízóra, de akkor csak egy csővel tudjuk odavezetni a vizet a viacoloron. Ha nem akarjuk ezt így 

átvezetni, akkor csak a régi óvodaépületből vagy a Bánkgyöngyéből tud vizet odavinni. Vagy bérelje ki a Dominiktől a 

Büfét, tavaly úgyse volt nyitva. 

 

Henczné Hekli Bernadett aljegyző 

Egyszer-kétszer nyitva volt, de hétvégéken, ahogy elkezdődött a műsor, be is zártak. Augusztusban meg egyáltalán nem 

voltak nyitva, ha jól emlékszem. 
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Ivanics András képviselő 

A szándék megvan, találjuk ki közösen a helyet. 

 

Hákli Tibor alpolgármester 

Meg mit szólnak hozzá a fesztiválosok? 

 

Torma Andrea polgármester 

A Gábor azt mondta, hogy velük már beszélt. Ott a rendezvényeken lenne forgalma, itt meg a strand miatt napközben. 

 

Csizmár Gábor alpolgármester 

Lehet, hogy ha kiszámoljuk a terület bérleti díját, akkor jobban jár, ha bérel egy üzlethelyiséget a strandon. 

 

Torma Andrea polgármester 

Ott már van fagyis, és kiadó helyiségünk sincs. A bérleti díjat is meg kellene határoznunk.  

 

Henczné Hekli Bernadett aljegyző 

Ha ő fixen ott akar lenni egész nyáron, akkor arra meg kell határoznunk egy egyedi közterület-használati díjat. 

 

Ivanics András képviselő 

Le kell menni vele és megnézni a helyeket. 

 

Torma Andrea polgármester 

A közterület-használat díja rendezvények alkalmával 1.600 Ft + áfa/m2/nap, rendezvényen kívül 850 Ft + áfa/m2/nap.  

 

Csizmár Gábor alpolgármester 

Akkor kb. napi 9.000 Ft, ha nincs rendezvény. 

 

Torma Andrea polgármester 

Én azt mondom, hogy induljunk ki a strand főépületében lévő 5. üzlethelyiség bérleti díjából, ahogy a múltkor is. Azt 

alapul véve havi 10.000 Ft+áfa/m2 árral kalkuláltunk, azaz havi 90.000 Ft +áfa lenne a bérlet díj. Egyeztessünk vele 

helyszínt egy közös helyszíni bejárás során. 

 

Henczné Hekli Bernadett aljegyző 

Plusz a bérleti díjon felül a rezsi is Őt terheli. 

 

Torma Andrea polgármester 

Igen, de hogy mérjük a víz és az áramfogyasztást? 

 

Henczné Hekli Bernadett aljegyző 

Meghatározunk egy átalánydíjat. 

 

Hákli Tibor alpolgármester 

A Leveleki Üdülőben van felrakva egy almérő.  

 

Csizmár Gábor alpolgármester 

A vízfogyasztás nem lesz sok, de a három hűtő sok áramot fogyaszt. 

 

Torma Andrea polgármester 

Rendben, akkor maradjunk abban, hogy egyeztetünk vele közösen helyszínt és tájékoztatom a bérleti díj mértékéről, 

aztán meglátjuk a folytatást, hogy hogy dönt. 

 

Tájékoztatlak Benneteket, hogy a Horgászegyesület közgyűlésére kaptunk meghívót. Az a tisztem, hogy ezt közzé 

tegyem a képviselő-testület részére. (Torma Andrea polgármester közreadja a képviselők részére a II. Rákóczi Ferenc 

Horgászegyesület által küldött meghívót.) Ha gondoljátok, elküldöm Nektek e-mailben is. 2024. március 10-én 9 órakor 

lesz a közgyűlés itt a hivatal termében. 

Március 9-én szemétszedést szerveznek a bánki civilek, azaz Tolnai Roland, Csizmár Gábor, Horváth Péter és a bánki 

horgászegyesület.  
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➢ Belterületbe vonás - az egyes ingatlanok belterületbe vonására vonatkozó 10/2024. (I.25.) képviselő-

testületi határozat hatályon kívül helyezése, új határozati javaslat 
 

 

Torma Andrea polgármester 

Ismét módosítanunk kell a belterületbe vonással kapcsolatos határozatunkat. 

 

Csizmár Gábor alpolgármester 

Nem sikerült aláíratni a tábor tulajdonosával a kérelmet? Pedig beszéltem vele. 

 

Torma Andrea polgármester 

Mi is beszéltünk vele, legalábbis a Detti nem egyszer, és végre a múlt héten itt volt személyesen Keresztes Kristóf. A 

lényeg az, hogy úgy döntött, hogy nem kérik a tábor belterületbe vonását és a csatornázását, tehát nem írják alá a 

kérelmet, ezért módosítani kell a belterületbe vonásra vonatkozó határozatot, kivesszük belőle a tábor két helyrajzi 

számát, azaz a Bánk 0120 és 0122/3 helyrajzi számú ingatlanokat. Tehát a tábor területe nem lesz belterületbe vonva, így 

a szennyvízcsatorna sem kerül majd kiépítésre a táborhoz. Így most egy új vázrajzot is kell csináltatnunk a földmérővel, 

ami nekünk plusz költség.  

 

Csizmár Gábor alpolgármester 

A régi öltöző az ugye az ő területükön van, akkor az is külterület marad. Nem fogunk tudni rákötni a 

szennyvízcsatornára mi sem? 

 

Torma Andrea polgármester 

Az új öltöző épület rá lesz kötve a szennyvízcsatorna-hálózatra, úgy gondolom, hogy esetleg onnan megoldható lesz a 

régi épület rákötése is. 

 

További hozzászólás, észrevétel, kérdés, vélemény, más javaslat nem volt. 

 

Torma Andrea polgármester lezárta a napirend tárgyalását, és szavazásra tette fel a kérdést: aki egyetért azzal, hogy az 

egyes ingatlanok belterületbe vonásáról szóló 10/2024. (I.25.) képviselő-testületi határozatot módosítsuk úgy, hogy a 

határozat teljes szövegéből törlésre kerül a 0120 és 0122/3 helyrajzi szám szövegrész, és a Bánk külterület 0121/2 és 

0123/2 helyrajzi számú ingatlanok belterületbe vonása érdekében szükséges, módosított fekvéshatár változási vázrajz 

elkészítésével Csóri Miklós földmérő mérnököt megbízzuk, kérem, kézfeltartással szavazzon! 

 

A Képviselő–testület 4 igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat nélkül egyhangúan meghozta a következő 

határozatot: 

 

24/2024. (II.13.) képviselő-testületi határozat: 

 

Bánk Község Önkormányzatának Képviselő-testülete az egyes ingatlanok belterületbe vonásáról 

szóló 10/2024. (I.25.) képviselő-testületi határozatot az alábbiak szerint módosítja: 

 

A határozat teljes szövegéből törlésre kerül a 0120 és 0122/3 szövegrész. 

 

A képviselő-testületi határozat jelen módosítással nem érintett részei továbbra is változatlanul 

hatályban és érvényben maradnak. 

 

A képviselő-testület megbízza Csóri Miklós földmérő mérnököt a Bánk külterület 0121/2 és 0123/2 

helyrajzi számú ingatlanok belterületbe vonása érdekében szükséges, módosított fekvéshatár 

változási vázrajz elkészítésével. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: polgármester 
 

 

 

➢ Strand főépületében lévő 2. számú üzlethelyiség bérbeadása 
 
 

Torma Andrea polgármester 

Vigh Adorján bérli a strandon az 1. üzlethelységet, ahol kávézót üzemeltet, a 2. számú üzlethelyiséget pedig raktárnak 

használja. A raktárra vonatkozó bérleti szerződés mindig egy év időtartamra került megköltésre, azért, hogy ha valaki 
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esetleg üzlet üzemeltetésére akarja kivenni, akkor ki tudjuk adni. Eddig nem jelentkezett senki, hogy bérbe szeretné 

venni azt az üzlethelyiséget, az Adorján pedig szeretné továbbra is bérelni raktározás céljából. A múlt évben 20.000 + 

áfa volt a 2. számú üzlethelyiség bérleti díja. Javaslom, hogy idén az éves infláció mértékével emelt összegben, 25.000 

Ft +áfa összegben kerüljön megállapításra a helyiség bérleti díja. Egyébként még tartozik bérleti díjjal.  

 

Hákli Tibor alpolgármester 

És nem akarjuk felbontani vele a szerződést? 

 

Torma Andrea polgármester 

Bízom benne, hogy rendezi és idén egyébként is lejár az 1. számú üzlethelyiségre vonatkozó bérleti szerződés. És van 

egy színvonalas kávézó a strandon. 

 

További hozzászólás, észrevétel, kérdés, vélemény, más javaslat nem volt. 

 

Torma Andrea polgármester lezárta a napirend tárgyalását és szavazásra tette fel a kérdést: aki egyetért azzal, hogy 

Vigh Adorján egyéni vállalkozó részére határozott időre, 2024. június 1-től 2024. szeptember 30-ig raktározás céljából 

bérbe adjuk a strand főépületében lévő 2. számú üzlethelyiséget havi 25.000 Ft + áfa bérleti díj ellenében, kérem, 

kézfeltartással szavazzon!! 

 

A Képviselő–testület 4 igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat nélkül egyhangúan meghozta a következő 

határozatot: 

25/2024. (II.13.) képviselő-testületi határozat: 

 

Bánk Község Önkormányzatának Képviselő-testülete az Önkormányzat tulajdonában álló Bánk 

115 helyrajzi szám alatt felvett, természetben a Bánk, Petőfi út 61. szám alatti strandfürdő ingatlan 

területén a strandfürdő főépületében lévő 2. számú 10,44 m2 területű üzlethelyiséget raktározás 

céljából határozott időtartamra, 2024. június 1-től 2024. szeptember 30-ig bérbe adja Vigh Adorján 

(székhely: 2653 Bánk, Petőfi út 43., adószám: 57665784-1-51, nyilvántartási szám: 56313123) 

egyéni vállalkozó részére az alábbi feltételekkel: 

• A bérleti díj összege 2024. évben havi 25.000 Ft + áfa. 
 

A Képviselő-testület felhatalmazza a Polgármestert, hogy a Bánk 115 helyrajzi szám alatt felvett, 

természetben a Bánk, Petőfi út 61. szám alatti strandfürdő ingatlan területén a strandfürdő 

főépületében lévő 2. számú 10,44 m2 területű üzlethelyiség bérbeadására vonatkozó e határozatban 

foglaltaknak megfelelő tartalmú bérleti szerződést Vig Adorján bérlővel az Önkormányzat, mint 

bérbeadó képviseletében aláírja. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: polgármester 

 

 

 

További napirend és hozzászólás nem volt. A képviselő-testület a további napirendek tárgyalását zárt ülés keretében 

folytatta. 

 

 

 

 

 Torma Andrea Henczné Hekli Bernadett 

 polgármester aljegyző  

 

 

 

A jegyzőkönyv hiteles. 

 

 

 

Ivanics András 

képviselő 


